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Voorzitter,

Vanavond sluiten we officieel de formatie af. De formateur presenteert het
coalitieakkoord waarin afspraken staan tussen de partijen die vertegenwoordigd zijn
in het college. Eerst wil ik het hebben over de formatie. De afgelopen maanden heeft
de SP gesproken over een coalitie van verliezers, ouwe jongens krentenbrood-
college, regentenpartijen die vooral samen verder willen.

De formateur en de informateur hebben namelijk de opties onderzocht die geen recht
doen aan de verkiezingsuitslag, simpelweg omdat de collegepartijen in de
informatieronde al duidelijk de voorkeur voor elkaar uitspraken. Hoe langer ik dit op
me laat inzinken, hoe meer mij het gevoel bekruipt dat dit al tijdens, of vlak na de
verkiezingsavond besloten is. De enige obstakel was de LPM, die vakkundig
buitenspel werd gezet door de partij die er electoraal toch niet op afgerekend wordt:
de SGP.

Voorzitter,
Tijdens de campagne had de SP fractie goede hoop dat wij konden toetreden tot een
college, dat de koers van Middelburg eindelijk verlegd zou worden van privatisering,
persoonlijk gewin en prestige naar echt 100% sociaal beleid. De hoop werd ook
gevoed door de uitspraken van de formateur, toen nog in functie van lijsttrekker en
wethouder. Zo sprak de wethouder in het radiodebat bij Walcheren FM uit; “Ik hoop
dat de SP bereid is om in een coalitie te stappen want we hebben partijen aan de
linkerzijde echt hard nodig”

Iedereen snapt dat dit soort uitspraken ons als muziek in de oren klinkt, de mogelijk
grootste partij die de SP er echt heel graag bij wil hebben. Onze verbazing was dan
ook groot toen in de informatieronde de PvdA koos voor CDA, VVD en SGP en als
aanvullende opties CU en D66 noemde.  Vooral ook omdat dezelfde PvdA-lijsttrekker
annex wethouder niet erg mals was op haar collega wethouder van de VVD. Zo zei
de lijsttrekker: “We hebben geconstateerd dat de wethouder het niet gelukt is om
mensen te betrekken bij de regeling voor armoedebestrijding.” Toch weerhoudt dat
de PvdA er niet van om weer met dezelfde wethouder in zee te gaan.

Dat de SP weinig bestuurservaring heeft klopt, maar kan de formateur dan uitleggen
waarom dat een probleem is voor mogelijke coalitievorming met de SP,  terwijl de
ChristenUnie ook geen bestuurservaring heeft en toch mag toetreden tot het college?
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